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شناسایی ۶۴۶ بیمار جدید کرونا در کشور 
بر اســاس اعلام وزارت بهداشت، در ۲۴ ساعت ۶۴۶ بیمار کووید-۱۹ در کشور 
شناسایی شده و ۲۲ بیمار نیز متاســفانه جان خود را از دست دادند.به گزارش 
ایســنا، از روز ۲۲ شهریورماه  تا روز ۲۳ شهریورماه ۱۴۰۱ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، ۶۴۶ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در کشور شناسایی و ۱۳۰ 
نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۵۴۰ 
هزار و ۹۶۲ نفر رسید.متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۲۲ بیمار مبتلا به کووید-۱۹ 
در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۴ 
هزار و ۲۴۳ نفر رسید.خوشبختانه تا روز ۲۳ شهریورماه ۷ میلیون و ۳۱۸ هزار و 
۱۱۱ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند.۴۳۲ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت 
مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۳ شــهریورماه ۵۳ میلیون و ۹۵۷ هزار و ۲۵ آزمایش 
تشــخیص کووید-۱۹ در کشور انجام شده است.همچنین تا روز ۲۳ شهریورماه 
۶۵ میلیــون و ۵۶ هزار و ۳۰۰ نفر دوز اول، ۵۸ میلیون و ۴۴۹ هزار و ۹۱۶ نفر 
دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۹۹ هزار و ۱۷۵ نفر نیز دوز ســوم و بالاتر واکسن کرونا 
را در کشــور تزریق کرده اند.در یک شــبانه روز  نیز ۱۹ هزار و ۴۱۴ دوز واکسن 
کرونا در کشــور تزریق شده است.به این ترتیب مجموع واکسن های تزریق شده 
در کشور به ۱۵۴ میلیون و ۶۰۵ هزار و ۳۹۱ دوز رسید.همچنین در حال حاضر 
هیچ شهرستانی در وضعیت قرمز نیست. ۳۵ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۳۴۲ 

شهرستان در وضعیت زرد و ۷۱ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.

توضیح وزارت بهداشت
 درباره »کمبود کیت های آزمایشگاهی«

به دنبال انتشار اخباری مبنی بر کمبود کیت های تشخیصی آزمایشگاهی، رییس 
آزمایشگاه مرجع سلامت وزارت بهداشت، گفت: یکی از دلایل کمبود تجهیزات 
تشخیصی آزمایشگاهی، تحریم های ظالمانه است که روی تأمین به موقع و کافی 
وسایل تشخیصی آزمایشگاه پزشکی تأثیر منفی داشته، اما این کمبود تجهیزات 
آزمایشگاهی فراگیر نیست.دکتر عبدالحسین ناصری در گفت وگو با ایسنا، درباره 
کمبود کیت های تشخیصی آزمایشگاهی، گفت: کمبودهایی در زمینه کیت های 
تشــخیصی آزمایشگاهی به ویژه کیت های وارداتی در کشور وجود دارد که اداره 
کل تجهیزات پزشــکی ســازمان غذا و دارو پیگیر است که این کمبودها را رفع 
کنــد.وی با بیان اینکه بحث تامین کیت های آزمایشــگاهی مربوط به اداره کل 
تجهیزات پزشکی اســت، افزود: در عین حال مواد اولیه کیت های آزمایشگاهی 
تولیــد داخلی هم از خارج از کشــور تامین می شــود. البتــه عمدتا کمبود در 
کیت های آزمایشگاهی وارداتی است.ناصری گفت: یکی از دلایل کمبود تجهیزات 
تشخیصی آزمایشگاهی تحریم های ظالمانه است که روی تامین به موقع و کافی 
وسایل تشخیصی آزمایشگاه پزشکی تاثیر منفی داشته، اما این کمبود تجهیزات 
آزمایشگاهی فراگیر نیست. در عین حال اداره کل تجهیزات پزشکی سازمان غذا 
و دارو پیگیر تامین کیت های تشخیصی آزمایشگاهی بوده و امیدواریم این مشکل 

به زودی مرتفع شود.

تمدید اعتبار برگ گذر ویژه اربعین تا پایان ماه صفر
ســخنگوی فراجا گفت: با هماهنگیهای به عمل آمده با طرف عراقی، برگ گذر 
ویژه اربعین حســینی)ع( تا پایان ماه صفر اعتبار دارد.به گزارش ایســنا، سردار 
مهــدی حاجیان با اعلام این خبر، اظهارکــرد: با هماهنگی های به عمل آمده با 
طرف عراقی برگ گذر ویژه اربعین حسینی)ع( تا پایان ماه صفر اعتبار دارد.وی 
افزود: به زائران عزیزی که قصد دارند بعد از ماه صفر در کشور عراق حضور داشته 
باشند توصیه می کنم، گذرنامه رسمی به همراه داشته باشند چرا که گذرنامه ویژه 
اربعین بعد از پایان ماه صفر قابل پذیرش نیست.بر اساس اعلام مرکز اطلاع رسانی 
پلیس، پیش از این تاریخ اعتبار گذر ویژه اربعین تا روز ۲۶ شــهریور مصادف با 
اربعین حسینی اعلام شده بود که با هماهنگی های به عمل آمده با کشور عراق تا 
آخرین روز ماه صفر تمدید شد.پیش از این حاجیان درباره این برگ های تردد و از 
سرگیری مجدد صدور و تمدید گذرنامه ها گفته بود: با توجه به اینکه شرایط ورود 
و خروج در مرزها به یک وضعیت پایدار و روان رسیده است صدور گذرنامه های 
ویژه اربعین نیز از ســر گرفته شــده و پلیس آماده خدمت رســانی به زوار عزیز 
است اما باید این عزیزان بدانند که گذرنامه های ویژه اربعین ظرف ۷۲ ساعت به 

دستشان می رسد و با توجه به این موضوع برنامه ریزی کنند.

هوا از امروز خنک تر می شود
بر اســاس اعلام اداره کل هواشناسی استان تهران، بارش در شمال خیزش گرد 
و خاک و کاهش کیفیت هوا در جنوب اســتان همچنیــن کاهش دما از امروز 
)۲۴ شــهریورماه( پیش بینی می شود.به گزارش ایسنا، بر اساس بررسی داده ها و 
نقشه های پیش یابی هواشناسی، وضعیت جوی استان تهران طی پنج روز آینده 
آســمانی صاف تا قسمتی ابری و در بعضی ساعات همراه با وزش باد پیش بینی 
می شود.از بعدازظهر امروز تا روز جمعه با گذر سامانه بارشی از بخش های شمالی 
کشور، در ارتفاعات استان افزایش ابرناکی و در بعضی ساعات رگبار پراکنده باران 
و رعد و برق پیش بینی می شــود که از چهارشنبه شب و طی روز پنج شنبه در 
سطح استان با وزش باد شدید و در پاره ای نقاط به ویژه بخش های جنوبی استان 
با خیزش موقتی گردوخاک و کاهش نســبی هوا همراه اســت.از روز پنج شنبه 
کاهش نسبی دما مورد انتظار است.آسمان تهران امروز )۲۴ شهریور( کمی ابری 
تا قسمتی ابری گاهی وزش باد با احتمال خیزش گردوخاک با حداقل دمای ۲۰ 
و حداکثر دمای ۳۳ درجه ســانتیگراد و طی جمعه )۲۵ شهریور( صاف و وزش 
باد با حداقل دمای ۲۱ و حداکثر دمای ۳۲ درجه سانتیگراد پیش بینی می شود.

تهیه شناسنامه ژنتیکی برای یوزپلنگ ها
معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان حفاظت محیط زیست گفت: 
با وجود بحرانی بودن وضعیت یوزپلنگ، حفاظت از زیســتگاه همچنان اولویت 
اصلی ماســت و تمام تلاش مجموعه معاونت محیط زیست طبیعی برای بهبود 
وضعیت زیستگاه است.به گزارش ایلنا، حسن اکبری در جلسه ای که برای تکثیر 
اسارت یوز در سالن جلســات معاونت محیط زیست طبیعی با حضور اساتید و 
صاحبنظران این حوزه به صورت مجازی و حضوری برگزار شــد، افزود: به همین 
منظور کمیته هایی برای ساماندهی دام ها، حفاظت از زیستگاه و تکثیر در اسارت، 
استفاده از تمام ظرفیت های سازمان همچنین خرد جمعی و تصمیم گیری درست 
و مهم تر از همه پیگیری اجرای تصمیمات در این زمینه تشــکیل و جلسات به 
صورت منظم و با برنامه انجام می شــود.وی افزود: تکثیر در اســارت می تواند به 
حفظ ژنوم گونه کمک و حداقل جمعیت پایه ولو با تنوع ژنی کم را در اســارت 
ایجاد می کند. برنامه داریم تا تکثیر در اسارت را ادامه دهیم و طوری برنامه ریزی 
کنیم که نقایص سال گذشته را پوشش دهیم و دفتر حفاظت و مدیریت حیات 
وحش، مسئولیت پیگیری جدی این موضوع را عهده دار شده است.اکبری افزود: 
برنامه ای برای دســت زدن به طبیعت توران برای تکثیر در اســارت نداریم و از 
ظرفیت های موجود اســتفاده می کنیم.به گزارش پایگاه اطلاع رســانی سازمان 
حفاظت محیط زیست، معاون محیط زیست طبیعی و تنوع زیستی سازمان در 
پایان گفت: اداره کل محیط زیست استان سمنان در حال آماده سازی کلینیک 
صحرایی است و برنامه هایی هم برای تهیه شناسنامه ژنتیکی یوزهای موجود در 

سایت داریم.

تعیین ضابطه برای حریم شهرهای تهران
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری تهران گفت: تعیین ضابطه برای حریم 
شهرها می تواند موجب حفظ باغات در استان تهران شود.عابد ملکی در گفت و 
گو با ایسنا، در تشریح روند برخورد با ساخت و سازهای غیرمجاز در سطح استان 
تهران گفت: آمادگی داریم برای حریم شهرها ضابطه تعیین کنیم تا از این مسیر 
با ایجاد منافع منطقی برای مالکان بتوانیم باغات را در سطح استان تهران حفظ 
کنیم؛ البته برای تحقق این مهم باید فرایندهای قانونی طی شــود.وی افزود: در 
حال حاضر آمارها نشــان می دهد در مقایسه با گذشته وضعیت مقابله با ساخت 
و ســازهای غیرمجاز بهتر شده است و باید این روند ادامه داشته باشد؛ متاسفانه 
در برخی شهرستانهای استان تهران مثل شهریار آمار ساخت و سازهای غیرمجاز 
بالاست که درحال حاضر در مسیر مقابله با این موضوع، مناسب عمل شده است 
ولی همچنان وظیفه سنگینی را در حفظ باغات و جلوگیری از ساخت و سازهای 
غیرمجاز برعهده داریم.معاون اســتاندار تهران ادامــه داد: بی تردید در مقابله با 
ســاخت و ســازهای غیرمجاز برخوردی جدی خواهیم داشت و پلاک به پلاک 
پیگیری ها در تمام ســطح استان به ویژه شهرســتانهایی که آمار بالاتری دارند 
همانند شهریار دنبال خواهد شد. در روند برخورد با ساخت و سازهای غیرمجاز 

شهرداری ها نیز از جهاد کشاورزی حمایت خواهند کرد.

اخبار کوتاه
آموزش و پرورش شهر تهران پیشنهاد داد

استقرار »اتوبوس های سیار« در چهارراه ها برای آموزش »کودکان کار«

»بندر خشک«؛ طرح جدید برای ساماندهی بازار تهران

پیگیری قضایی و ورود بهزیستی به پرونده ربایش و آزار بیمار اتیسمی

اختصاص امتیاز ویژه به گروه آموزشی معلمان در رتبه بندی

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست خبر داد

کنترل و تثبیت کانون های داخلی گرد و غبار با اجرای برنامه ۱۰ ساله

معاون آموزش متوســطه اداره کل آموزش و پرورش شهر 
تهران با بیان اینکه آماده بازگشایی باشکوه مدارس هستیم 
گفت: خوشــبختانه به لحاظ نیروی انســانی، تجهیزات و 
شاداب سازی مدارس آمادگی ایجاد شده است. همه مدارس 
تهران معلم دارند و مشکلی از این بابت نداریم. امیر علیجانی 
در گفت وگو با ایســنا، آخرین آمار ثبت نام مدارس پایتخت 
را یک میلیون و ۱۷۰ هــزار دانش آموز در همه مقاطع تا 
هفته گذشته اعلام و اظهار کرد: حدود ۶۰۰۰ مدرسه داریم 
که دانش آموزان ما در این مدارس ساماندهی و کلاس بندی 

شده اند.وی افزود: آماده بازگشایی باشکوه مدارس هستیم.
مســئول پروژه مهر شهر تهران با بیان اینکه امسال پس از 
دوسال وقفه آموزش حضوری به علت کرونا، با دستور رئیس 
جمهور و تایید ستاد ملی مقابله با کرونا، آموزش حضوری 
خواهیم داشت گفت: این تصمیم، شور و شعفی در جامعه 
ایجاد کرده اســت. هم دانش آموزان، هــم اولیاء و جامعه 
فرهنگیان خرسند هســتند.علیجانی ادامه داد: تمهیدات 

لازم برای بازگشایی مدارس انجام شده است. 
خوشــبختانه بــه لحاظ نیــروی انســانی، تجهیــزات و 
شاداب ســازی مدارس آمادگی ایجاد شــده اســت. همه 
مــدارس تهران معلم دارند و مشــکلی از این بابت نداریم.
وی با اشــاره به ویژگی های مدرســه ایده آل که باید امن، 
آرام، جذاب و بانشاط باشــند گفت: در تلاشیم بازگشایی 
متفاوتی داشــته باشیم و روز بازگشایی مدارس یک روز به 
یادماندنی برای همه دانش آموزان باشــد.  معاون آموزش 

متوســطه اداره کل آموزش و پرورش شــهر تهران  درباره 
میزان رشــد جمعیت دانش آموزی اظهــار کرد: حدود ۱۰ 
درصد رشد جمعیت دانش آموزی داشته ایم. تقریبا ۴۵ هزار 
دانش آموز اتباع در سال تحصیلی گذشته در تهران مشغول 
به تحصیل بودند که امسال با توجه به افزایش مهاجرت از 
افغانستان، پیش بینی می شــود ۲۰ هزار دانش آموز به این 
جمعیت افزوده شود.علیجانی افزود: دانش آموزان اتباع هم 

طبق شیوه نامه و دستورالعمل های موجود، ثبت نام می شوند 
و تنها مشکلشــان »برگه حمایت تحصیلی« اســت که در 
کارگروه اتباع جلســاتی در فرمانداری داشــتیم و قرار شد 
برگه هایی که دست اتباع هست را تجمیع کرده و تنها یک 
برگه حمایت تحصیلی داشــته باشند. چون قبلا پاسپورت 
بود، برگه آمایش و برگه تردد هم جزو مدارک ثبت نام بود. 
مقرر شــده اداره کل اتبــاع پیگیری کند تا از این پس کلا 

یک برگه حمایت تحصیلی برای ثبت نام ارائه شــود.وی با 
بیان اینکه مجاز به ثبت نام آن دســته از اتباع که غیرمجاز 
بوده و برگه حمایت تحصیلی و یا ســایر مــدارک لازم را 
ندارند، نیستیم اظهار کرد: مدارس ما ملزم به ثبت نام اتباعی 

هستند که برگه حمایت تحصیلی داشته باشند.
معاون آموزش متوســطه اداره کل آموزش و پرورش شهر 
تهران درباره وضعیت بازماندگی از تحصیل در شهر تهران 
نیز توضیح داد و گفت: دوســال کرونا که آموزش مجازی 
داشتیم، یکی از شاخص های ما که تارکین تحصیل بود به 
جای اینکه درصدش بالا برود، پایین آمده بود. عمدتا تارکان 
تحصیل و کودکان کار، هم مجازی درس می خواندند و هم 

کار می کردند.
علیجانی افزود: برای امسال نیز در شورای آموزش و پرورش 
شــهر تهران تصمیم گرفته شــد که یکی از راه های جذب 
تارکان تحصیل، همین آموزش ترکیبی و مکمل در فضای 
مجازی باشد که تا جای ممکن از فضای مدرسه دور نباشند 
و درس هم بخوانند.وی با بیان اینکه همچنین پیشنهاد شد 
که »اتوبوس های آموزش« ســرچهارراه ها مستقر شوند که 
امید است این طرح را هم بتوانیم عملیاتی کنیم گفت: این 
اتوبوس ها ساعت هایی از روز را سرچهارراه ها توقف می کنند 
و به کودکان کار آموزش می دهند. البته باید دانش آموزان 
در مدرســه ثبت نام کرده باشند و بعضا در این اتوبوس ها 
رفع اشــکال کنند البته این طرح در حد پیشنهاد و هنوز 

نهایی نشده است.

مدیرعامل ســازمان پایانه  ها و پارک  ســوارهای شهرداری 
تهران در مورد ساماندهی بار و کالا در محدوده بازار تهران 
توضیحاتــی را ارائــه کرد و گفت: بندر خشــک ایده حل 
معضل جابجایی بار وکالا در پایتخت اســت.مهدی وحدت 
کار در گفت وگو با ایســنا،  در مورد ساماندهی بار و کالا 
در محدوده بازار تهران گفت: در چند سال اخیر شهرداری  
مدل های مختلف موفق یا ناموفق را برای ســاماندهی بار و 
کالا در محــدوده بازار اجرا کرده و تجربه زیادی را در این 
زمینه بدست آورده است و در حال حاضر هماهنگی خوبی 
با کسبه و هیات امنای بازار انجام شده است و طرحی نیز 

برای ساماندهی طراحی شده است.
وی با بیان اینکه بخشــی از طرح جدید مربوط به فضای 
نگهداشت است، تصریح کرد: باید کار تحولی در این زمینه 
رخ می داد و طرح »ایجاد مرکز لجستیک در شهر آفتاب یا 

بندر خشــک« در دستور کار قرار گرفت که بر این اساس 
این مرکز لجستیک به عنوان یک مسیر هدایت عمل کند 
و طــی تفاهم نامه ای نیز ۲۰۰ هکتار از زمین های اطراف 
شــهر آفتاب در اختیار قرار داده شــد تا مرکز لجستیک 
جنوب تهران باشد و از طریق مترو، به صورت زیر سطحی، 
بار و کالا جابجا شــود کــه اصلی ترین مــکان برای این 

جابجایی نیز بازار تهران است.
وحدت کار افزود: مدل بازار تهران اینگونه اســت که بار از 
حدود ساعت ۱۴ کم کم بســته بندی شده و بروی چرخ 
دســتی و وانت بارها قرار می گیرد  و به ســمت گاراژهای 
پیرامون بازار، می رود تا ســاعات مختلــف به اقصی نقاط 
کشور ارسال شــود و این مسئله ســبب شده که محیط 
پیرامونی بازار از حیات  زیســتی تهی شود، بگونه ای که 
این محدوده، روزها کاملا فضا تجاری است و شبها به شهر 

ارواح تبدیل می شود؛ چراکه کسی آنجا زندگی نمی کند و 
خانه ها به انبار تبدیل شــده اند و متاسفانه این موضوع در 
محلات پیرامونی در حال رشد است و روز به روز دایره آن 

گسترده تر می شود.
وی با بیان اینکه مدیران شهری باید علاقمندی در کسبه 
ایجاد کنند تا این افراد مایل باشــند کــه گاراژ و باربری 
خود را در بندر خشــک مســتقر کرده و مدل انتقال بار از 
فضای زیرسطحی آنهم در هنگام شب را انجام دهند، گفت: 
کسبه باید به سمتی ســوق داده شوند که علاقمند شوند 
به جای اینکه مایل باشــند که بار خود را در خیابان های 
شــهر با گاری و وانت به گاراژهای مختلف برسانند، بیایند 
و از ظرفیت بندر خشــک اســتفاده کنند و با استفاده از 

بوژی های حمل بار در مترو این بار منتقل شود.
وحدت کار اظهار کرد: شبکه مترو در قسمت های مختلف 

شــهر گســترانیده شــده و می توان از این ظرفیت برای 
جابجایی کالا و بار در ساعات بامدادی اقدام کرد تا در کار 

مترو نیز اختلالی ایجاد نکند.
وی در پاســخ به این ســوال که آیا کســبه بازار با اجرای 
ایــن طرح همکاری می کنند یا خیــر؟ با تاکید بر اینکه با 
هماهنگی هیات امنای بازار این مهم انجام شده و مطالعات 
آن هم صورت گرفته اســت، گفت: در داخل شــهرداری 
تهــران نیز این مهم با همراهی و همکاری ۵ ســازمان در 
حال انجام اســت؛ اما بخش زیادی از کار برعهده شرکت 
ســاماندهی مشاغل است و چه بســا در حال حاضر بحث 
محدودیت نیز مطرح نیســت و کسبه اگر مایل به استفاده 
بودند از این روش استفاده می کنند؛ اما دقت داشته باشید 
که با اســتفاده از این روش هزینه ها کاهش یافته و امکان 

حمل بار ایمن هم بالاتر می رود.

چند روز پیش بود که خبری درخصوص ربودن 
و آزار یک جوان مبتلا به اتیســم در رسانه ها 
منتشر شد و پس از آن فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ از ورود پلیس بــه این پرونده خبر داد، 
در این راستا معاون امور توانبخشی بهزیستی 
اســتان تهران با اشــاره به اینکــه این جوان 
از افراد تحت پوشــش ســازمان است، عنوان 
می کند : دفتر حقوقی بهزیستی موضوع حادثه 
پیش آمده برای این جوان مبتلا به اتیســم و 
جریانات پس از وقوع حادثه را از مرجع قضایی 
پیگیری قانونی می کند.یوسف رضایی در این 
باره به ایسنا می گوید: باتوجه به اینکه سازمان 
بهزیســتی متولی امور افــراد دارای معلولیت 
اســت، دفتر حقوقی بهزیستی استان از طریق 
مراجع قضایی در حال پیگیری قانونی است.وی 
بیان می کند: آنچه که در خصوص شرح حال 
و وضعیت این جوان در رســانه ها مطرح شده 
صحت دارد اما، علت اینکه این جوان مبتلا به 
اتیسم در خیابان مولوی بوده است هنوز برای 
ما جای سوال دارد. خانواده اینطور عنوان کرده 
که فرزندشــان را برای تفریح برده اند اما برای 
ســازمان این سوال پیش آمده که جوان مبتلا 
به اتیسم چرا باید در خیابان مولوی به تفریح 
برود؟ همکاران ما در حال پیگیری هســتند. 
معاون امور توانبخشی بهزیستی استان تهران 
می افزاید: ســازمان به خاطــر اتفاقی که برای 
فرزند این خانواده افتاده، از آنها دلجویی کرده، 
اگرچه باید خانواده زمانی که فرزند خود را به 
بیرون از خانه می برند مراقب او باشــند اما با 
این حال بهزیستی از خانواده حمایت می کند.

رضایی در پاســخ به این ســوال که باتوجه به 
اینکه بیمارستانی که جوان مبتلا به اتیسم در 
آن بستری شــده بود تنها در روز آخر بستری 

به سازمان بهزیستی نامه می زند که چنین فرد 
مجهول الهویه ای در بیمارستان حضور دارد، آیا 
سازمان بهزیســتی به دلیل این سهل انگاری 
از بیمارســتان شکایت می کند، اظهار می کند: 
باتوجه به اینکه ســازمان بهزیســتی متولی 
امور افراد دارای معلولیت اســت، دفتر حقوقی 
بهزیســتی نقــش و مســئولیت اجتماعــی 
بیمارســتانی که این جوان پس از وقوع حادثه 
در آنجا بســتری بــوده را از مرجــع قضایی 
پیگیــری خواهد کرد.وی با بیــان اینکه بهتر 
است مســئولان ذیربط بیمارستان ها در موارد 
این چنینی بهزیستی را بلافاصله مطلع کنند 
تا اقدامات قانونی صورت گیرد، می گوید: برای 
این جوان مبتلا به اتیسم پیگیری و هماهنگی 
جهت همراهی وکیل تسخیری صورت پذیرفت 
که نیازمند پیگیری قضایی خانواده نیز خواهد 
بود. همچنین در صورتی که خانواده نیاز مالی 
برای امورات درمانی این جوان داشــته باشد، 

هزینه های مالی او پرداخت خواهد شد.
ابهام در آدم ربایی جوان اتیسمی 

و جست وجو برای یافتن
 مرد موتورسوار

معاون مبارزه با جرائــم جنایی پلیس آگاهی 
تهران بــزرگ آخرین وضعیت رســیدگی به 
پرونده مفقود شــدن جوان مبتلا به اتیسم را 
تشریح کرد.به گزارش ایسنا، سرهنگ مرتضی 
نثاری در حاشیه نشست خبری رئیس پلیس 
آگاهی تهران بزرگ جزئیاتی بیشتر از ماجرای 
مفقود و پیدا شــدن فرد مبتلا به اتیســم در 
تهران را تشــریح کرد و گفــت: آنچه که بنده 
می گویم برابر مســتندات پلیــس و اظهارات 
افراد مرتبــط در پرونده اســت که تحقیقات 
پلیسی نیزصحت آن را به اثبات رسانده است.  

در تاریــخ دوازدهم ماه جــاری، فرد مبتلا به 
اتیســم به نام فرزاد به همراه پدرش از منطقه 
قلعه حسن خان به تهران مراجعه کردند. ظاهرا 
آنها بر سر یک تکه زمین با آموزش و پرورش 
اختلافاتی داشتند و به همین دلیل پدر و پسر 
راهی تهران شده بودند تا به نتیجه ای برسند.

وی درباره ورود و مداخله فرد موتورســوار به 
موضــوع نیز گفــت:  این پدر و پســر در حال 
بازگشت به منزل بودند که در جریان آن فردی 
موتورســوار در حوالی میــدان قزوین به آنها 
پیشــنهاد می دهد که به طور رایگان آنها را تا 
ایستگاه اتوبوس های سه راه آذری برساند. این 
فرآیند در ساعات حوالی غروب آفتاب رخ داده 
و زمانی که به پایانه رسیدند، پدر از موتورپیاده 
شد تا پرس وجو کند که آیا اتوبوسی به مقصد 
قلعه حسن خان وجود دارد یا خیر. فرزاد هم که 
مبتلا به اتیســم اســت بر ترک موتور نشسته 
بود. امازمانی که پدر بازمی گردد با جای خالی 
فرزندش و موتورســوار روبه رو می شود.معاون 
مبارزه با جرائم جنایی پلیــس آگاهی تهران 
بزرگ با بیان اینکه پــدر با دیدن جای خالی 
پسرش و موتورسوار تصور آدم ربایی به ذهنش 
رسید، گفـــت: هنوز در رد یا اثبات آدم ربایی 
پلیس به نتیجه ای نرســیده، چرا که همانطور 
که رییس پلیس آگاهی نیز به آن اشاره کردند، 
انگیــزه یا نفعی برای رباینده ها در این موضوع 
متصور نیســت. در بامداد روز ســیزدهم این 
جوان در یکی از محله های شــهرری از سوی 
عوامل اورژانس به بیمارســتان منتقل شد. در 
بررسی با مرکز اورژانس ما فرد تماس گیرنده را 
هم شناسایی کردیم و با او صحبت و مصاحبه 
کردیم که مستندات آن موجود است.وی درباره 
اینکه آیا این فرد در هنگام پیدا شدن و تماس 

با اورژانس برهنه بوده یــا خیر نیز گفت: این 
جوان لباس کامل بر تن داشت و چنین ادعایی 
اگر مطرح شده درســت نیست.نثاری با اشاره 
به انتقال فرزاد به بیمارســتان، اظهارکرد:  این 
فرد قادر به تکلم نبوده و امکان دادن اطلاعاتی 
از خــودش به دیگران هم وجود نداشــت. به 
همیــن دلیل نیز عملا امــکان در جریان قرار 
دادن خانواده و پلیس در همان دقایق اولیه از 
سوی بیمارستان وجود نداشت.وی با اشاره به 
درخواست مدیرعامل انجمن اتیسم از جامعه 
پزشکی، مسئولان و ... گفـــت: این انجمن  از 
جامعه پزشکی و وزارت بهداشت و ... خواستار 
ایجاد یک بانک اطلاعاتی از مبتلایان به اتیسم 
است تا چنین مشــکلاتی ایجاد نشود و بتوان 
در صورت مفقود شــدن فرد مبتلا به اتیســم 
ســریعا او را پیــدا کرد. ایشــان همچنین هر 
نوع مصاحبه با رســانه های معاند را رد کرده و 
از ورود به موقع پلیس به موضوع نیز تشــکر 

و قدردانــی کرد.نثاری دربــاره احتمال تجاوز 
نیــز اضافه کرد: از زمانــی که به پلیس اطلاع 
داده شــد تیمی تحقیقی متشکل از دادسرای 
جنایی، اداره یازدهم پلیس آگاهی و پزشکان 
سازمان پزشکی قانونی به همراه پزشکان معالج 
وی در بیمارستان فیروزآبادی تشکیل جلسه 
دادند تــا از حیث وجود تعرض، تجاوز و حتی 
ضرب و جرح مطلع شــوند، بدن این فرد مورد 
آزمایش و بازبینی کامل قرار گرفت و صراحتا 
این موضوع رد شد. پزشکان عنوان داشتند که 
این جوان حتی قادر به نگه داشــتن خود روی 
ترک موتورسیکلت نبوده است. به همین دلیل 
هم ممکن است موضوعات و فرضیات دیگری 
هم مطرح باشــد که ما در حال بررســی تمام 
آنها هســتیم.به گفته معاون مبــارزه با جرائم 
جنایــی پلیس آگاهی تهران بــزرگ در حال 
حاضر  پلیس آگاهی بــا قدرت این موضوع را 

برای کشف حقیقت پیگیری می کند.

رئیس مرکز برنامه ریزی منابع انسانی و امور اداری آموزش 
و پــرورش از روش تدریس معلمان بــه عنوان امری غیر 
قابــل انکار در ســطح یادگیری دانش آمــوزان یاد کرد و 
تاثیــر آن را انکارناپذیــر خواند.به گزارش ایســنا، عباس 
نجار در هجدهمین جشــنواره الگوهــای برتر تدریس، در 
اردوگاه شهید باهنر، با اشــاره به اهمیت کیفیت آموزش 
در تدریس، بیان کرد: سازمان هایی در سطح کشور حضور 
دارند که در راستای جذب نیروی انسانی و توزیع اعتبارات 
تصمیم گیرنده هســتند و سخن واحد و مشترک آن ها این 
است که کیفیت آموزشی کاهش یافته و نیازمند توجه ویژه 
است.وی افزود: بر اســاس تحقیقات انجام شده این گفته 
صحیح اســت و کلید حل این مسئله در دستان مسئولان 
مربوطه اســت، اتفاقات خوبی نســبت به سال گذشته در 

حوزه نیروی انسانی و گروه های آموزشی در حال اجراست 
و این نویــد را خواهیم داد که نقش گروه های آموزشــی 
پررنگ تر خواهد شد.رئیس مرکز برنامه ریزی منابع انسانی 
و امور اداری وزارت آموزش و پرورش خاطرنشــان کرد: در 
رتبه بندی ، یکــی از مهم ترین عوامل و عناصر را گروه های 
آموزشــی در نظر گرفتیم، نقش گروه های آموزشی را در 
تصمیم گیــری برای معلمان و وضعیت معیشــتی معلمان 
پررنگ کردیــم و امتیاز ویژه ای در این مــورد در مرحله 
رتبه بنــدی متقاضیان قرار دادیم . بنابراین هدایت معلمان 
توانمند به ســمت گروه های آموزشــی، جــزو برنامه ها و 
اهداف مهم ما اســت.نجار در ادامه عنوان کرد: آنچه مهم 
و چشم گیر اســت، نگاه به عملکرد سال های گذشته است 
که طبق محدودیت ها و شرایط در نظر گرفته شده عملکرد 

ضعیفی داشته ایم و در صدور ابلاغ به مناطق مربوطه باید 
توجه ویژه ای به عملکردها شود.

رئیس مرکز برنامه ریزی منابع انسانی و امور اداری وزارت 
آموزش و پــرورش، درباره نقش تکنولــوژی در آموزش، 
گفت: تکنولوژی آموزش از نگاه افراد مختلف، برداشت های 
مختلفی دارد، به طور مثال شخصی که به تکنولوژی نگاه 
تخصصی داشــته باشــد، آن را ابزاری مهم برای پیشرفت 
می داند؛ اما آنچه که از تکنولوژی برای ما مهم اســت نگاه 
ویــژه به این مهم اســت؛ زیرا باید در خدمت ما باشــد تا 
بتوانیم برای توســعه آموزشــی و تکمیل فرایندها از آن 
اســتفاده کنیم، اما به دلیل مقاومــت در برخی مدارس و 
برخی محدودیت ها، درصد فراگیری تکنولوژی کم است؛ در 
دوسال فراگیری ویروس کرونا این فرصت به ما اختصاص 

داده شــد تا بتوانیم از ظرفیت تکنولوژی اســتفاده کنیم، 
اســتفاده از محتواهای الکترونیکی به دانش آموز این اجازه 
را می دهد تا تفاوتی بین نســل خود و نســل های گذشته 
ببیند، اســتفاده از تکنولوژی در آمــوزش به دانش آموزان 
فرصت یادگیری بهتری نســبت به حضور واقعی معلم در 
کلاس های درس می دهد.به گزارش مرکز اطلاع رســانی و 
روابط عمومــی وزارت آموزش وپرورش، وی در پایان تأکید 
کرد: یک معلم نباید خــود را محدود به تدریس حضوری 
کند، بلکه لازم است از راه های مختلف، محتواهای آموزشی 
را به دانش آموزان برســاند، هوش آموزشی خود را تقویت 
کند و با این کار سطح یادگیری دانش آموزان را چند برابر 
کــرده و فعالیت خــود را در عرصه آمــوزش با تکنولوژی 

افزایش می دهد.

رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست از کنترل و تثبیت 
کانون های داخلی گرد و غبار با اجرای برنامه ای ۱۰ ســاله 
خبر داد.به گزارش ایسنا علی سلاجقه در هشتمین جلسه 
ســتاد ملی سیاســتگذاری و هماهنگــی مدیریت پدیده 
گردوغبار اظهارکرد: کانون های داخلی منشــا گرد و غبار 
مطالعه و کاملًا شناســایی شــده اســت و در قالب برنامه 
۱۰ ســاله و با تخصیص اعتبارات، اقدام های مناســبی در 
جهت کنترل و تثبیت گردوغبار در حال انجام اســت.وی 
افزود: متاســفانه پدیده بیابان زایی در کشــور ما در حال 
پیش روی است و روند آن در حال پیشی گرفتن از سرعت 
بیابان زدایی است.رییس ســازمان حفاظت محیط زیست 
ادامه داد: براســاس برنامه ۱۰ ساله دستگاه های ذیربط در 
حال عمل به تکالیف خود هستند و با تخصیص اعتبارات، 

سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور نیز در حال انجام 
کار است. با این وجود برای سرعت در انجام کار می بایست 
تمامی فعالیت های دستگاه های اجرایی به صورت یکپارچه 
انجام شود.ســلاجقه بر پیگیری دســتاوردهای نشســت 
مســئولان محیط زیست کشــورهای منطقه تاکید کرد و 
گفت: دستاوردهای این نشست بر اساس تقویم زمانی برای 
دیگر کشورهای منطقه ارسال و داده های عملیاتی کشورها 
تبادل می شود.وی با بیان این که تجربیات باید ساماندهی 
و از تمامی ظرفی ها استفاده شود، اظهارکرد: سازمان منابع 
طبیعی و آبخیزداری کشــور باید نقش اول را در مدیریت 
این کار داشته باشد و سازمان برنامه و بودجه هم در کنار 
کار بایســتد.معاون رییس جمهوری افــزود: در قالب یک 
طرح جامع همه دســتگاه های اجرایی بایدپای کار بیایند 

و ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشــور شناسایی 
ایستگاه هایی که قرار اســت نصب شوند را در دستور کار 
قرار دهد و دریک بازه زمانی مشــخص اقدام کند. سازمان 
هواشناسی کشــور هم باید درکنار کار باشد تا ایستگاه ها 
در مکان های مناســب قرار بگیرد و نقشــه های پرفشار را 
برای تعیین وضعیت، با داده های اتمســفری انطباق دهد.
وی ادامــه داد: برای مدیریت بحران گردوغبار نقشــه راه 
جامعی ترســیم و برمبنای نقشه راه، محل تامین اعتبار و 
بازه زمانی اجرای آن مشخص شود تا بتوان عملیات تثبیت 
و کنتــرل گرد و غبار را به صورت عالمانه انجام داد.رییس 
سازمان حفاظت محیط زیست با اشاره به اهمیت مشخص 
کردن و ســنجیدن شــاخص ارزیابی گفت: دستگاه ها با 
قدرت تکالیــف خود را انجام دهند و گزارش دســتگاه ها 

به صورت متوالی اخذ تا با برنامه ریزی های مناسب فعالیت  ا 
به شکل مناسبی انجام شود.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
ســازمان حفاظت محیط زیست نشست مسئولان محیط 
زیست کشورهای منطقه به ابتکار ایران و با حضور وزرای 
محیط زیســت کشورهای ارمنستان، عراق، سوریه، عمان، 
قطــر و امارات و معاونان وزرای محیط زیســت جمهوری 
آذربایجان و ترکمنستان و هیئت هایی از ترکیه و ازبکستان 
۲۱ تیرماه سال جاری در تهران برگزار شد. یافتن راهکاری 
مشترک برای حل معضلات زیست محیطی به ویژه مشکل 
ریزگردها، از جمله اهداف این نشســت بین المللی بود.راه 
اندازی صنــدوق منطقه ای مقابله با گردوغبار و تشــکیل 
سازمان وزرای محیط زیست منطقه از دستاوردهای مهم 

این اجلاس محسوب می شود.


